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Zusammenfassung

        
Die onkologische Therapie gastrointestinaler Tumore unterliegt durch die Einführung neuer Chemotherapeutika und den zunehmenden Einsatz von „Targeted Therapies” einem raschen Wandel. Wir möchten in der folgenden Übersicht die wichtigsten neuen klinischen Studien zu Ösophagus-, Magen-, kolorektalen, Pankreas-, Leber- und Gallenwegskarzinomen vorstellen und bewerten, die auf dem diesjährigen Meeting der American Society of Clinical Oncology präsentiert wurden.


      
        
Abstract

        
Currently, the treatment of gastrointestinal cancers is rapidly changing due to the implementation of novel chemotherapeutic agents as well as the introduction of targeted therapies into treatment protocols. The following review provides an overview of the most important clinical trials in esophageal, gastric, colorectal, pancreatic and hepatobiliary cancer that were presented at the annual meeting of the American Society of Clinical Oncology.
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